



Date: 18/09/2017

Ref: MO/MTM/NW/G009/2017

## إنذار ملاحي

### NAVIGATION WARNING # G009/2017

#### Capsized Pontoon near Jabal Ali Waterfront

This is to inform all the stations that a capsized Pontoon has been reported near Jabal Ali Waterfront in the vicinity of Position 25° 01.70' N, 054° 46.90 E.

All vessels in the area are advised to navigate with extreme cautions.

All VTS (Hamriyah port, Khor Dubai, Port Rashid, Fishing Harbours and Jabal Ali Port) are requested to advise vessels accordingly.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their vessel or craft.

#### إنقلاب مرسى عائم قرب الواجبة البحرية لجبل علي

هذا لإعلام كافة المحطات بأنه قد تم الإبلاغ عن إنقلاب مرسى عائم بالقرب من الواجبة البحرية لجبل علي بالقرب من الموقع ،25° 01.70' N, 054° 46.90 E.

على جميع السفن العاملة في المنطقة أعلاه إبقاء منطقة السباق خالية من الحركة الملاحية في الوقت المشار إليه أعلاه.

على جميع العاملين في (ميناء الحميرية، وخور دبي وميناء راشد، ومرافئ الصيد وجبل علي) تقديم المشورة للسفن للحفاظ على هذه المنطقة خالية.

مالكي السفن، الوكلاء، المستأجرين، المراسي، نوادي اليخوت والقوارب الترفيهية إبلاغ قباطنة وسائلهم البحرية أو المعنيين بالإلتزام بتطبيق محتويات هذا الإنذار.

خميس ولد غميل  
مدير إدارة المرور البحري  
سلطة مدينة دبي للملاحة



# Capsized Pontoon near Jabal Ali Waterfront

